
 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FES dne 31. ledna 2022 

 
Přítomni: Mgr. Libor Koudela, Ph.D., Ing. Jan Fuka, Ph.D., JUDr. Martin 

Šmíd, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., PaedDr. 
Alexandr Šenec, RNDr. Ing. Oldřich Horák, Ph.D., prof. Ing. Petr 
Hájek, Ph.D., Ing. Ondřej Kuba, Tomáš Kupilík, Markéta Klapalová 

 
Omluveni: Ing. Irena Honková, Ph.D., Ing. Hana Jonášová, Ph.D., Mgr. Jan 

Mandys, Ph.D., Lucie Částková, Patricie-Anna Reitzová 
 
Hosté:  prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., doc. Ing. Liběna Černohorská, Ph.D., 

prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D., JUDr. Jana Janderová, Ph.D. 
 
Přítomno 10 z 15 senátorů. AS FES je usnášeníschopný.  
 
Pozvánka na zasedání AS FES rozeslána  19. ledna 2022 
Materiály k projednání na zasedání rozeslány 19. ledna 2022 
 
Program: 

1. Schválení programu zasedání. 
2. Informace o činnosti předsednictva 
3. Návrh Volebního řádu AS FES 
4. Vyjádření k záměru děkana jmenovat proděkanku pro vnitřní záležitosti. 
5. Předchozí souhlas s jmenováním a odvoláním členů Vědecké rady FES. 
6. Různé. 

 
 
 
Předseda AS FES Dr. Šmíd zahájil zasedání a pozdravil přítomné. Po zahájení 
ověřil účast přítomných senátorů. 
 
1. Schválení programu zasedání 

Dr. Šmíd stručně představil navržený program zasedání. K programu neměl nikdo 
žádné připomínky. 
 
Poté proběhlo hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
schvaluje program zasedání v předloženém znění. 
 
Hlasování: 10 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 



2. Informace o činnosti předsednictva 

Dr. Šmíd informoval, že v mezičase od minulého zasedání se předsednictvo AS 
FES sešlo jednou (v říjnu 2021), kdy oslovilo rektora s žádostí o vysvětlení, proč 
není na termín představení kandidátů na funkci rektora vyhlášeno rektorské volno, 
aby se zájemci z řad studentů i akademických pracovníků mohli bez problémů 
účastnit. Dopis i odpověď rektora obdrželi senátoři e-mailem. 
 
3. Návrh Volebního řádu AS FES 

Dr. Šmíd uvedl předkládaný materiál. Vysvětlil hlavní důvod přijetí nového 
volebního řádu, kterým je zavedení možnosti elektronického hlasování na 
univerzitě. Uvedl, že již byla schválena obdobná úprava Volebního řádu AS 
UPCE i volebních řádů některých fakult. 
Děkan prof. Stejskal doplnil, že jde o technickou záležitost. 
K bodu nikdo nevystoupil v diskusi. 
 
Poté proběhl hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
projednal a schvaluje Volební řád Akademického senátu Fakulty ekonomicko-
správní v předloženém znění.  
Hlasování: 10 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
4. Vyjádření k záměru děkana jmenovat proděkanku pro vnitřní záležitosti 

Děkan prof. Stejskal stručně objasnil hlavní důvod této změny, kterým je odchod 
stávající proděkanky doc. Černohorské do pozice prorektorky. Uvedl, že doc. 
Černohorská rezignovala na pozici proděkanky k dnešnímu dni (31. ledna). Dále 
představil nově navrženou proděkanku doc. Kopáčkovou a omluvil ji, že se 
nemohla účastnit zasedání senátu z důvodu nemoci. 
Dr. Šmíd uvedl, že záměr rektora jmenovat nové prorektory bude projednáván na 
zasedání AS UPCE zítra (1. února). K hlasování poté doplnil, že úkolem senátu 
je k záměru se vyjádřit, nicméně senát nevyjadřuje souhlas/nesouhlas 
s jmenováním proděkanů. 
K bodu nikdo nevystoupil v diskusi. 
 
Poté proběhlo tajné hlasování. Doc. Kopáčková získala 10 hlasů. 
Výsledky hlasování: 
doc. Ing. Hana Kopáčková, Ph.D. 

 

Proděkanka pro vnitřní záležitosti 10 hlasů PRO 

 
Poté proběhlo hlasování o usnesení. 



Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
projednal záměr děkana jmenovat doc. Ing. Hanu Kopáčkovou, Ph.D. do funkce 
proděkanky pro vnitřní záležitosti.  
Hlasování: 10 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
5. Předchozí souhlas s jmenováním a odvoláním členů Vědecké rady FES 

Děkan prof. Stejskal přiblížil navrhovanou obměnu vědecké rady fakulty – 
jmenování nových členek (doc. Kopáčková, doc. Kotková Stříteská) a odvolání 
stávajícího člena (prof. Vorel). Uvedl, že ve vědecké radě je vhodné a obvyklé 
zastoupení vedení fakulty; současně je záměrem fakulty doplňovat vědeckou radu 
o nové profesory a docenty z řad akademických pracovníků fakulty. K odvolání 
prof. Vorla uvedl, že vychází ze vzájemné dohody na základě rezignace prof. 
Vorla. 
Dále uvedl, že bude zachován zákonný požadavek, aby nejméně třetinu členů 
vědecké rady tvořili externí členové. Záměrem fakulty je, aby externích členů byla 
ve vědecké radě přibližně polovina, což je v současné době naplněno. 
K bodu nikdo nevystoupil v diskusi. 
 
Poté proběhlo tajné hlasování o jmenování a odvolání členů vědecké rady. 
Výsledky hlasování: 
doc. Ing. Hana Kopáčková, Ph.D. jmenování 10 hlasů PRO 

doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D. jmenování 10 hlasů PRO 

prof. PhDr. Petr Vorel, CSc. odvolání 10 hlasů PRO 

 
Poté proběhlo hlasování o usnesení: 
Usnesení č. 1: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity 
Pardubice projednal záměr děkana jmenovat navržené členy Vědecké rady 
Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice a vyjadřuje předchozí souhlas 
se jmenováním navržených členů.  
Hlasování: 10 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
Usnesení č. 2: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity 
Pardubice projednal záměr děkana odvolat prof. PhDr. Petra Vorla, CSc. 
z Vědecké rady Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice a vyjadřuje 
předchozí souhlas s tímto úkonem.  
Hlasování: 10 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
 
 



6. Různé 

Dr. Šmíd jménem senátu poděkoval doc. Černohorské za spolupráci v rámci 
přípravy materiálů na zasedání senátu. 
Dr. Šmíd poděkoval všem za účast. 
 
V Pardubicích, 31. ledna 2022 
 
       JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. 
       předseda AS FES 


